
Krzeszewski: ‘Voer een investeringsaftrekregeling in voor de
verhuurderheffing’
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Er worden geen middenhuurwoningen verkocht aan woningbeleggers omdat die hard nodig zijn om
doorstroming te bevorderen vanuit het sociale segment. Dat zegt Willem Krzeszewski, bestuursvoorzitter van
Staedion, in de serie Vijf Vragen aan bestuurders van woningcorporaties.

Rogier Hentenaar
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